
Zapytanie  Radnego

z dnia: 25.07.2022 r. zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Dariusza Cecotkę

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam

 zapytanie w sprawie: Co dalej ze sprawą „Żywopłot zasłaniający widoczność -
Krasickiego/Garbarska”

Treść zapytania (Zapytanie składa się w sprawach aktualnych problemów gminy,a także w 
celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym, powinno zawierać krótkie 
przedstawienie stanu faktycznego będącego jego przedmiotem oraz wynikające z niego 
pytania – art. 24 ust. 5 u.s.g.)

1.Opis stanu faktycznego:  

W odpowiedzi na Zapytanie Radnego złożone w dniu 30.05.2022, dostałem 
informację, że żywopłot na skrzyżowaniu Garbarska / Krasickiego / Szmidta będzie przycięty.
Przedstawiono też informację, że w większości ten Żywopłot należy do spółdzielni 
mieszkaniowej, która będzie przycinać już cyklicznie ten żywopłot. Chciałem jeszcze 
przypomnieć, że wnosiłem o przycinanie o to, że  nie trzeba skracać go na całej długości ale 
przynajmniej od połowy stopniowo do 50 cm, co poprawi widoczność i zwiększy 
bezpieczeństwo.

Przycięto go raz, żaraz po zapytaniu i prawdopodobnie przyciećie zleciło ZdiUM a 
administracja przez dwa miesiące nic nie zrobiła a znowu jest słaba widoczność na tym 
skrzyżowaniu!

2.Treść zapytania: 

Kiedy administrator obniży ten żywopłot w przedstawionym miejscu co polepszy widoczność 
i zwiększy bezpieczeństwo kierujących?
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